
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
 

Registratienummer : 
(In te vullen door de raadsgriffie) 
 

 

Datum: 9 maart 2020 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 
Steller(s) van de vragen: 
 
Mauriel van As en Ed van Santen (VVD) 
 
Onderwerp: Verkeerssituatie Bergweg-Noord (Bergschenhoek) 
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag / vragen (*) schriftelijk te 
beantwoorden: 
 

1. Herkent het college de onveilige situatie op de Bergweg-Noord? Wanneer het 
college dit niet (h)erkent, graag aangeven waarom niet. 

2. Wanneer zijn de laatste snelheidsmetingen en/of verkeerstellingen uitgevoerd 
aan de Bergweg-Noord, op welke locatie precies, en wat waren de resultaten? 

3. Welke maatregelen zijn gepland dan wel is het college bereid te overwegen of 
te nemen om de verkeersveiligheid te verbeteren? 

 
 
 
Indien nodig 
Toelichting: 
 
De huidige verkeersituatie op de Bergweg-Noord wordt door zowel omwonenden als de 
VVD fractie ervaren als heel onveilig. Vooral voor zgn zwakkere verkeersdeelnemers is 
weinig ruimte. Auto- en vrachtverkeer rijdt relatief hard, het verschil met de zwakkere 
verkeersdeelnemers is erg groot. Er is weinig plek op de stoep, er staan auto’s soms op 
de stoep geparkeerd, op vuil-ophaaldagen moet om containers worden heen gegaan. 
Voor mindervaliden is nu helemaal te weinig ruimte. 
Kortom, er is sprake van een onveilige situatie. De VVD heeft contact met inwoners 
hierover gehad en zij geven aan geen gehoor te krijgen bij de gemeente.  
Ook een van de stellers van deze vragen is recent op een haar na aangereden op de 
motor aldaar, vanwege een ongeduldige automobilist die meende met >50 km/u in te 
moeten halen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wijze van indienen van schriftelijke vragen:  
de vragen worden bij de voorzitter van de raad ingediend (…)  
(art. 37, derde lid Reglement van orde van de raad). 
 


